
Protokół Nr LVII/22
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 27 lipca 2023r.

LVII Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 27 lipca 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:56 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Artur Brandys
– Wojciech Dudek
– Grzegorz Kaczmarczyk
– Joanna Kurasz

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr LVII/704-713/23.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 13 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Bortlik oraz Radną Grażynę 
Matuszczyk. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Grażynę Matuszczyk.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (13) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (8) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Adam Ratka, Piotr Szola



2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność wycofania 2 projektów uchwał, które nie były 
również opiniowane na Komisji Budżetu. 

Na posiedzenie dotarł Radny Krzysztof Giel. 

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-Woszczycach w rejonie ulic: Centralnej, Przyjaźni i 
Żorskiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (14) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan 
Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (7) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Joanna Kurasz, Adam Ratka, Piotr Szola

Na posiedzenie dotarł Radny Piotr Szola. 

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (6) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Joanna Kurasz, Adam Ratka

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z LVI Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

Na posiedzenie dotarli Radni Joanna Kalus-Grzegorzek i Adam Ratka.                                                        

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały Radnym 
dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił, że:

• trwają prace przy montażu instalacji kanalizacji sanitarnej przy rozbudowie Szkoły Podstawowej 
Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o dziewięciooddziałowe przedszkole,



• trwa przygotowanie przetargu na wybór wykonawcy przy rozbudowie Szkoły Podstawowej Nr 3 
w Orzeszu-Zawadzie,

• trwa wykonanie dokumentacji projektowej budowy sieci kanalizacyjnej w Orzeszu-Jaśkowicach,
• podpisano umowę na budowę boiska wielofunkcyjnego przy ul.Skośnej w Orzeszu. Dodał, że 

dzięki LGD Ziemi Pszczyńskiej udało się pozyskać dofinansowanie wysokości 251 655,00zł, zaś 
całe na całe zadanie zabezpieczone jest 396tys.zł. 

• podpisano umowę i przekazano plac budowy zadania termomodernizacja dachów w Szkole 
Podstawowej Nr 7 w Gardawicach i nr 9 w Zgoniu,

• brał udział w podpisaniu umowy na remont drogi wojewódzkiej nr 925, w ramach którego 
przewidziana jest wymiana nawierzchni, chodników, ścieżek rowerowych oraz oświetlenia 
ulicznego. Dodał, że wystosowane zostanie pismo, w jakich terminach przewidziany jest remont 
odcinka drogi w Orzeszu,

• Sąd Rejonowy w Częstochowie wydał korzystny dla miasta wyrok w sprawie boiska przy Szkole 
Podstawowej Nr 1. Dodał, że została przyznana kwota odszkodowania i można zlecać zmianę 
nawierzchni,

• uzyskano dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg RFRD dla zadania Remonty 
dróg gminnych w Orzeszu (ul.Krasickiego, ul.ks.Henryka Bednarczyka, ul.Czarnieckiego, 
ul.Mickiewicza, ul.Konarskiego, ul.Plebiscytowa i ul.Mleczna),

• złożono wniosek o dofinansowanie w ramach RFRD nabór na 2024 do dróg: ul.Kościuszki, 
ul.Myśliwska,

• podpisano umowę na utworzenie kompleksu przyrodniczego - rekreacyjnego na 
niezagospodarowanym terenie w centrum miasta. Dodał, że teren zostanie uporządkowany pod 
kątem parku. Dopowiedział, że podpisane zostaną dwie umowy i planuje przeprowadzić 
konsultacje z mieszkańcami w tym temacie. 

Przewodniczący poinformował, że: 
• wszystkie orzeskie jednostki OSP otrzymały dofinansowanie z Funduszu Sprawiedliwości po 

8tys.zł, zaś OSP Zawiść 10tys.zł,
• odbyły się wybory Sołtysów i Rad Sołeckich w Orzeszu i wybrano następujących sołtysów:

Beata Szczotka – sołectwo Królówka,
Anna Jachniewicz – sołectwo Mościska
Monika Pilar – sołectwo Woszczyce
Katarzyno Szydło-Jankowska – sołectwo Zawiść
Katarzyna Śmieszek – sołectwo Zazdrość
Grażyna Bortlik – sołectwo Zgoń,

• wpłynęło pismo odnośnie wykupu mieszkań przy ul.Uczniowej w Gardawicach, które zostało 
skierowane na Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,

• wpłynęło pismo Rady Miejskiej w Bieruniu dot. „Rewitalizacji linii kolejowych nr 
140/169/179/885/138 połączenia: Orzesze Jaśkowice – Tychy – Baraniec – KWK Piast – Nowy 
Bieruń – Oświęcim”. Pismo stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, 

• wpłynęło pismo Powiatowego Zarządu Dróg dotyczące poprawy dróg będących w zarządzie 
Powiatu, odpowiedź zostanie udostępniona Radnym na tablety. 

Radny Lechosław Łukasik zwrócił uwagę, aby monitorować dzikie wysypiska śmieci na terenie miasta, 
szczególnie w rejonie ul.Myśliwskiej. 
                                                                                                                                                                          
Odnosząc się do punktu rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zawadzie Radny Mateusz Szweda 
zauważył, że sprawa była przedstawiana podczas wyjazdowych Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, 
Rekreacji i Sportu i Radni dali zielone światło dla tej inwestycji. Powiedział, że również mieszkańcy 
przekazali środki z funduszu sołeckiego na tą placówkę oświatową. Zwrócił uwagę, że Zawada jest 
najdynamiczniej rozwijającym się sołectwem i charakteryzuje się dużym przypływem mieszkańców. 
                                                                                                                                                                          
Radny Damian Kiecka podziękował Rademu Mateuszowi Szweda za zaangażowanie w pozyskanie 
dofinansowania dla OSP z Funduszu Sprawiedliwości. 

Radny Mateusz Szweda zauważył, że w pozyskanie środków było zaangażowanych wiele osób i dobrze, 



że udało się pozyskania dofinansowanie dla wszystkich jednostek OSP. 

5. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 
Orzesze dla terenu osadników pyłu Elektrowni "Łaziska"
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Dodał, że plan został opracowany przez firmę P.A.Nova. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Orzesze dla 
terenu osadników pyłu Elektrowni "Łaziska". 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

b) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu sołectwie Zawada. Etap Ia
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu. 
Dodał, że plan został opracowany przez firmę Archimedes.                                                                           

Projektantka planu omówiła uwagi zgłoszone w I i II wyłożeniu planu do publicznego wglądu.                  

                                                                                                                                                               
Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia w części uwagi nr 1 złożonej do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia w części uwagi nr 2 złożonej do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 
                                                                                                                                                                          

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 



Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia w części uwagi nr 3 złożonej do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia w części uwagi nr 4 złożonej do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia w części uwagi nr 5 złożonej do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia uwagi nr 1 złożonej do drugiego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 



Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia uwagi nr 2 złożonej do drugiego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nieuwzględnienia uwagi nr 3 złożonej do drugiego wyłożenia projektu miejscowego planu do 
publicznego wglądu . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Radny Mateusz Szweda zauważył, że na Sesji, gdy miał być uchwalany plan dla Zawady, 2 lata temu,
pojawili się mieszkańcy zagrożeni tym, że ich działki będą uchwalone jako zieleń urządzona. Dodał, że  
podjęto wtedy decyzję o wyłączeniu tych terenów z planu. Dopowiedział, że dzięki interwencji poselskiej
i spotkaniach w Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska oraz Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska w Katowicach udało się dojść do porozumienia i uratować 25ha działek, które mogłyby 
stracić na wartości ok.20mln zł. Podziękował Radnym za zaufanie i doprowadzenia sprawy do końca, 
korzystnie dla mieszkańców.                                                                                                                           

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu sołectwie Zawada. Etap Ia. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (5) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Piotr Szola

c) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu położonego w Orzeszu-Woszczycach w rejonie ulic: Centralnej, Przyjaźni i Żorskiej
Wycofany z porządku obrad. 



d) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2023-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Skarbnik Miasta powiedziała, że w stosunku do omawianego na Komisji Budżetu projektu wprowadzono 
poprawkę: zmieniono nazwę zadania dot. dofinansowania do boiska przy ul.Skośnej zgodnie z 
nazewnictwem projektu unijnego, aby móc podpisać umowę i ogłosić przetarg. Dodała, że zwiększono 
plan dochodów oraz wydatków o kwotę 96tys.zł. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2023-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (5) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Piotr Szola

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2023 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Skarbnik Miasta poinformowała, że zgodnie ze zmianą w Wieloletniej Prognozie Finansowej poprawiono
nazwę zadania związanego z budową boiska przy ul.Skośnej. Poprosiła o wprowadzenie jeszcze jednej 
zmiany dotyczącej zwiększenia o 20tys.zł środków na przebudowę kolidujących elementów sieci 
wodociągowej w związku z budową drogi Wyspiańskiego z uwagi na oferty złożone w przetargu.             

Odpowiadając na pytanie Radnego Krzysztofa Giel Skarbnik Miasta powiedziała, że w tym roku nie 
trzeba udzielać dofinansowania Powiatowi Mikołowskiemu na Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z  
Upośledzeniem Umysłowym Koło w Mikołowie. Dodała, że nie wiadomo jeszcze czy będzie trzeba 
zabezpieczać te środki na 2024r. 
                                                                                                                                                                          
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2023 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (14) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Teresa Potysz
NIEOBECNI (5) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Piotr Szola

f) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach na terenie Miasta Orzesze



Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Przedstawił protokół z dnia 20 lipca 2023r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w sprawie:

• zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy
zabytkach na terenie Miasta Orzesze,

• zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku w 
Orzeszu,

• trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Orzeszu

• zmiany uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach 
wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023

• zmiany uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia 
pomocy społecznej w formie posiłków, pomocy rzeczowej oraz zasiłków okresowych i celowych. 

Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytkach na terenie Miasta Orzesze. 

                                                                                                                                                                          
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (6) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Jan Spendel, 
Piotr Szola

g) Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Poinformował, że uchwała wynika ze zmiany ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 



Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (5) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Jan Spendel

h) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 
lub żywności w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

i) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 
poniesionych na świadczenia pomocy społecznej w formie posiłków, pomocy rzeczowej oraz 
zasiłków okresowych i celowych
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na 
świadczenia pomocy społecznej w formie posiłków, pomocy rzeczowej oraz zasiłków okresowych i 
celowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

j) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
Miejskim Żłobku w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
Miejskim Żłobku w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

k) Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za
warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli
Wycofany z porządku

l) Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Poinformował, że uchwała jest częścią wyboru ławników przez Radę Miejską i wynika z ustawy Prawo o 
ustroju sądów powszechnych. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

6. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LVII 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek            mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


